

02.01.2026

UNIQ BİLGİ : 2026 / 002

01.01.2026 tarihinden itibaren uygulanacak asgari ücret, sigorta primine tabi taban ve tavan ücret ile kıdem tazminatı belirlendi.

Asgari Ücret Tespit Komisyonu tarafından 01.01.2026 tarihinden itibaren uygulanacak asgari ücret tutarı; brüt 33.030,00 TL, net 28.075,50 -TL olarak belirlenmiştir.

01.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olan yeni asgari ücretin brütten nete hesaplama tablosu ile işveren maliyet hesabı aşağıdaki gibi olacaktır.

Brüt asgari ücret	₺ 33.030,00
SGK işveren primi (%21,75)	₺ 7.184,03
SGK işveren işsizlik primi	₺660,60
SGK Hazine Teşviki (%2) - Diğer sektörler	₺660,60
SGK Hazine Teşviki (%5) - İmalat sektörü	₺ 1.651,50
İşveren maliyeti - Diğer sektörler	₺40.214,03
İşveren maliyeti - İmalat sektörü	₺39.223,13
İşveren maliyeti - Teşviksiz	₺40.874,63

01.01.2026 tarihinden itibaren uygulanacak SGK taban ve tavan ücret tutarları aşağıdaki gibi olacaktır.

Günlük kazanç alt sınırı	1.101,00 TL
Aylık kazanç alt sınırı	33.030,00 TL
Günlük kazanç üst sınırı	9.909,00 TL
Aylık kazanç üst sınırı	297.270,00 TL

Yer verilen konular hakkında ek bilgi istenildiğinde bizimle iletişime geçmenizi rica ederiz

Saygılarımızla